
Zápisnica z mimoriadneho 
 zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante, konaného dňa 12.12.2013 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
Ospravedlnený: Mgr. Marsall  
Hostia: PaedDr .Erika Kostolániová –riaditeľka ZŠ SNP 

 PhDr. Miroslava Vašková – riaditeľka CPPP 
 Ing. Alžbeta Halagová-  vedúca oddelenia SPK  ÚPSVaR  
 Mgr. Szabolcs Kovács- SPK 

                           
 
Program:  
1.Riešenie problému šikanovania na ZŠ SNP v Galante 
2.Rôzne 
 
Program: Otvorenie 
PaedDr. Černý -privítal všetkých prítomných, program bol jednomyseľne schválený 
všetkými členmi komisie. 
 
1. 
 
PaedDr. Černý- informoval členov komisie a hostí, prečo sa koná mimoriadne zasadnutie 
a kedže komisia školstva má odporúčací charakter, mali by sme si lepšie osvojiť informácie 
k danej tematike, ktorá sa týka prijatých opatrení v riešení šikanovania na ZŠ SNP. 
PaedDr .Kostolániová- v úvodnom slove poďakovala prítomným, že boli ochotní prijať jej 
stretnutie , ako ďalej informovala, v škole sa dennodenne riešia problémy, daný problém sa 
objavil na  pôde školy vďaka pedagógom. Pani Keppert s pani zástupkyňou Melayovou  
rozdali žiakom 8.B. na hodine občianskej výchovy 1.dotazník,výsledkom bolo zistenie 
agresorov a obete. 
Triedny učiteľ Mgr. Dikan- okamžite po zistení zapísal agresorom triedne pokarhanie. 
Následne boli predvolaní rodičia agresorov, ktorí boli oboznámení so situáciou a podpísali 
dokument, v ktorom žiadajú o prešetrenie celej situácie, nesúhlasili  s riaditeľským 
pokarhaním. 
Následne na tento fakt, bol žiakom 8.B. rozdaný 2.dotazník v spolupráci s CPPP v Galante 
výsledky dotazníku korešpondovali  so šikanovaním. 
Pani Mgr. Keppert podala trestné oznámenie na žiaka agresora Jakuba Zervana (8.B.) 
V najbližších dňoch bol Jakub Zervan daný do diagnostického ústavu v Senci, odkedy odišiel 
trieda je rozdelená na tri skupinky ,robí sa pravidelný monitoring, triednické hodiny, častejšie 
dozory počas prestávok. 
 
Diskusia 
PaedDr. Černý -položil pani riaditeľke niekoľko otázok 
1.Prečo ste hneď neriešili problém, ale riešila ho pani zástupkyňa? 
2.Prečo sa výchovné problémy riešia zdĺhavo? 
3.Prečo neboli rodičia oboznámení o danom probléme na rodičovskom združení? 
4.Boli pravidelne robené triednické hodiny? 
5.Prečo hneď o tejto vážnej situácii, nebol informovaný zriaďovateľ? 
 



PaedDr. Kostolániová podotkla že na na prvom mieste rieši problémy triedny učiteľ spolu 
s pani  zástupkyňou. 
Ďalej pani riaditeľka povedala ,že výchovný problém riešili metodickým usmernením 
a internou smernicou, pri objektívnom uvážení -pokarhaním triednym učiteľom. 
 V prvom rade sa musel problém šikanovania zastaviť. 
Rodičia  boli informovaní o danom probléme ,pani riaditeľka informovala, že je to hlavne 
kvôli nízkej účasti rodičov aj na celoškolskom rodičovskom združení , zvažuje sa namiesto 
rodičovského združenia zavedenie konzultačných dní. Triednické hodiny sa robili pravidelne. 
Pán predseda PaedDr. Černý podotkol, že zriaďovateľ musí byť o takýchto závažných 
veciach informovaný. 
Diskusia 
Mgr. Kovács -Agresor Jakub Zervan- bol vypočúvaný minulý týždeň ,dodnes liečebný 
diagnostický ústav nepodal diagnózu, výsluch bol preložený, nie je trestne stíhateľný. 
V rámci 2.dotazníka sú potvrdení  štyria agresori. 
Mgr. Biró -podotkol, ako je možné, že v roku 2013 nemajú podobný prípad šikanovania. 
PhDr. Vašková- sú rôzne formy šikanovania, rôzne trestné činy pod názvom šikanovanie. 
Jakub Zervan je dlhoročný klient CPPP, pravidelne  navštevuje Centrum pedagogicko 
psychologickej poradne, chodí na terapie, reedukačné sedenia, až sa jeho správanie 
stupňovalo a stávalo sa nezvládnuteľným. 
p. Michalíková -v  triede zostali ostatní traja agresori majú pedagógovia nejaké riešenie? 
PhDr. Vašková- na budúci týždeň sa bude spolupracovať s celou triedou, psychologičky 
Z CPPP. 
Mgr. Kovács- treba predvolať rodičov agresorov, posudky chlapcov, vyjadrenia iných 
rodičov. Očakávame problémy zo strany rodičov, treba urobiť ďalšie výchovné opatrenia. 
p. Michalíková -sa  informovala, či sú na škole sprísnené dozory. 
PaedDr.Kostolániová -v škole sú kamerové systémy, dozory sú tiež sprísnené. 
p.Vanya- informovala sa ,či pedagogická rada  rozhodne o riaditeľskom pokarhaní, alebo či 
riaditeľ sám môže rozhodnúť o návrhu na riaditeľské pokarhanie. 
PaedDr.Kostolániová -podotkla, že vec sa rieši, nič sa neodsúva a je plne zodpovedná za 
takéto stanovisko. 
Mgr. Kovács- podotkol, že ÚPSVaR v októbri oslovili zhruba 56 škôl, informoval ich, čo 
všetko majú nahlasovať, treba vždy upresňovať  všetky informácie. 
Ing. Halagová- upresnila ,že vyzývali všetky školy ,aby všetky podstatné informácie , ktoré 
sú dôležité nahlasovali na ich oddelenie. 
PhDr. Vašková -podotkla, že šikanovanie je na každej škole, len sa prejavuje inou formou, 
často ani učitelia o šikanovaní  nevedia. Ak sa obeť bojí, nevie problém riešiť, nikomu o tom 
nehovorí, radšej mlčí. 
PaedDr. Černý -každý sme si zobrali  dôležité informácie, situácia je aj nadaľej vážna a treba 
ju starostlivo sledovať. Poďakoval sa všetkým prítomným členom a pozvaným hosťom 
a zaželal príjemné vianočné sviatky . 
Mgr. Orbánová-sa poďakovala  všetkým prítomným za účasť na mimoriadnom zasadnutí 
komisie školstva MsZ. 
 
 
 
 
                                                                                    PaedDr. Peter Černý  
                                                                                      predseda komisie 
V Galante:12.12.2013 
zapísala: Mgr .Katarína Barcziová 



 
 
 
 


